
   
Referat fra bestyrelsesmøde i Frederiksberg Boldklub 

Dato: Onsdag den 19. februar 2025 kl. 17.00 

Tilstede: Morten Høgsdal (MH), Mads Gundelund Gerlach (MGG), Jørgen 
Andersen (JA), Hanne Kjærbye (HK), Henrik Løndal (HL), Kenneth 
Jørgensen (KJ), Sanne Flex (SF), Jon Cavagnaro (JC), Bodil Allesen-
Holm (BAH), Malte Meier Carlsen (MMC) 

Afbud: Ingen 

 
Referat iht. dagsorden: 
 

01. Bestyrelsens tid  

Lukket punkt – (uden deltagelse af MMC) 
 

02. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt  
 

03. Konstituering af næstformand, kasserer og 
administrationsansvarlig  

MGG blev valgt som næstformand. JA var allerede på et kort møde lige efter 
generalforsamlingen samme aften, blevet valgt som kasserer. MH blev valgt som 
administrationsansvarlig. 
 

 

 

 



   
04. Organisation  

Længere debat om ønskerne til en fremtidig organisation. Bestyrelsen 
besluttede at arbejde videre med en opdatering af den nuværende organisation. 
Ambition om at kunne melde ud inden påske. 
 

05. Medlemstal  

MH orienterede om medlemstallene og opbygningen af medlemsstatistikbilaget. 
 

06. Økonomi og budget 2025 

MH orienterede om budgettet og gennemgik budgetudkast. 

Drøftelse om at posterne for inventar og vedligeholdelse i budgettet er et 
opmærksomhedspunkt idet klubhuset bærer præg af slitage og forbrug. 

Konstatering om at budgettet udviser et forventet, men også mærkbart 
underskud.  

Orientering om at forudsætningerne for årets forventede resultat blandt andet er 
grundet budgetteret fuldtidsnormering og studentermedhjælper fra 1.maj 2025. 

Drøftelse om vigtigheden af at følge udviklingen, men JA orienterede, at klubben 
har en pæn egen kapital. 

 

07. Rollefordeling - bestyrelsen  

Det blev besluttet at tage den videre dialog om rollefordelingen i bestyrelsen på 
e-mail.  

MH ønsker at træde lidt tilbage ift. driften af klubhusarbejdet, hvor SF og JC 
gerne vil træde til. 

 



   
 

 

Ambition om at administrationen skal have en kontaktperson fra bestyrelsen ift. 
medarbejderens arbejdsområder. Bestyrelsen drøfter nærmere på næste møde.  

 

08. Væsentlige fokusområder og prioriteringer 

Fokusområderne vil være Social ansvar og dannelse, pige/kvindefodbold, 
frivillighed og involvering. Dette kommunikeres ud til klubbens medlemmer 
hurtigst muligt. 

Endelig beslutning om implementering af de enkelte fokusområder blev pga. 
tidsmangel udsat til næste bestyrelsesmøde. 

Afklaringer foretages inden næste bestyrelsesmøde. 

 

09. Kommunikation 

a. Kortsigtet 

Beslutning om at gøre referatet kortere og mindre detaljeret - hvilket er i proces - 
og skal offentliggøres snarest muligt. 

Drøftelse om at identificere hvilke segmenter der skal prioriteres ift. fysisk 
tilstedeværelse, mødedeltagelse og skriftlig kommunikation.  

Kommunikation om de hovedlinjer bestyrelsen vil stå for, skal ud i nærmeste 
fremtid. 
 

b. Langsigtet 

Ønske om at bestyrelsens strategi skal kommunikeres ud inden sommerferien 
2025. 



   
 

Drøftelse om at bestyrelsen i højere grad vil være til stede, også på de sociale 
medier, fx ved videoindslag eller lign. 

Bestyrelsen vil gerne være med til opstartsmøder, og fysisk gå rundt på banerne 
og møde trænere og hold.  

MGG, SF og BAH stiller gerne op til introsamtaler med nye hold. 

 

10. Datoplanlægning  

Næste møde er 11-03-2025 klokken 16.00. Her bliver der lavet fuld 
datoplanlægning for 2025. 

 

11. Eventuelt 

Intet at bemærke 


